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ROTOKÓŁ NR 75.2022 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna w dniu 20 lipca 2022 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji.  

4. Opracowanie stanowiska w sprawie odpowiedzi na pismo Rady Rodziców Gminnego 

Żłobka w Kąkolewie z dnia 7 lipca 2022 r.  

5. Wolne głosy i wnioski.  

6. Zakończenie obrad.   

 

 

 

Ad. 1. Otwarcie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Dokonał otwarcia posiedzenia Komisji oraz powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu.  

Oznajmił, że nieobecny jest jeden członek Komisji - Pan Robert Jaraczewski. 

Lista obecności członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji.  

4. Opracowanie stanowiska w sprawie odpowiedzi na pismo Rady Rodziców Gminnego 

Żłobka w Kąkolewie z dnia 7 lipca 2022 r.  

5. Wolne głosy i wnioski.  

6. Zakończenie obrad.   

Uwag nie wniesiono – Komisja pracuje, wg przedstawionego porządku obrad.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków Komisji.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.   

Ad. 4. Opracowanie stanowiska w sprawie odpowiedzi na pismo Rady Rodziców 

Gminnego Żłobka w Kąkolewie z dnia 7 lipca 2022 r.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Informował, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo od Rady Rodziców Gminnego Żłobka                       

w Kąkolewie, które zostało rozesłane do wszystkich Radnych.  
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Niezwłocznie zwołano posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, na które 

zaproszono wszystkich Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna, aby opracować wspólne 

stanowisko. W piśmie zawarto zarzut zbyt wygórowanej opłaty za pobyt dziecka w żłobku, 

którą ustalono uchwałą, na ostatnim posiedzeniu Rady Miejskiej. Wielu rodziców nie zgadza 

się z cenami, które będą obowiązywać od 1 października 2022 r., w piśmie powołują się                          

na ceny w okolicznych żłobkach oraz proszą o odpowiedź zwrotną do 31 lipca br.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia zasygnalizował, że opłaty,                      

na które się powołano to ceny aktualnie obowiązujące, nie wiadomo czy będą one 

obowiązywały w październiku, więc mogą być nieadekwatne.  Ponadto autorzy pisma zwrócili 

się z zapytaniem czy istnieje możliwość dofinansowania kosztów miesięcznego utrzymania 

dziecka w żłobku – dodał, że nie wie, czy chodzi tu o dofinansowanie ze strony Gminy, czy ze 

strony rządowej m.in. z Rodzinnego Kapitału Opiekuńczego.  

Przewodniczący zaprosił Radnych do dyskusji i wyrażania opinii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Powiedział, że świadomie podjął decyzję o głosowaniu „za” takimi stawkami.  

Oczywiście Rada Miejska ma prawo zmienić swoje zdanie i uchwalić inną opłatę, wraz                          

ze wszelkimi jej konsekwencjami. Dodał, że w piśmie nie znajduje racji, które namówiłyby                

go do zmiany decyzji. Znajduje tam tylko pytania, na które chętnie odpowie.  

Zaprotestował przeciwko stwierdzeniu, że stawka za żłobek jest zawyżona. Jest określona                   

na poziomie takim, jakim ją ustaliliśmy. Autorzy pytają, co konkretnie składa się na wysokość 

opłaty. Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że składał do Pana Burmistrza zapytanie 

w tej sprawie. Odpowiedź otrzymał i można ją załączyć do sporządzonej przez nas odpowiedzi.  

Utworzenie żłobka nie należy do obowiązków Gminy. To nasza propozycja skierowana 

głównie do rodziców pracujących, nie ma przymusu korzystania z tej oferty.     

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Powiedział, że zgadza się z Panem Przewodniczącym Rady.  

Jego zdanie w tej sprawie też pozostaje niezmienne.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Stwierdził, że okoliczne samorządy określając niską stawkę za żłobek mają widocznie inne 

myślenie o publicznych pieniądzach.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Informował, że w Gminie Krzemieniewo określono, że czesne za żłobek wynosić będzie                      

600 zł i drugie tyle dopłaci Gmina. Po przeanalizowaniu odpowiedzi Burmistrza na zapytanie 

Pana Przewodniczącego dotyczące struktury kosztów utrzymania dziecka w żłobkach 

funkcjonujących na terenie Gminy Osieczna wynika, że (w zaokrągleniu) utrzymanie jednego 

dziecka w żłobku wraz z wyżywieniem wynosi 1.600 zł - Gmina dopłacać będzie przybliżoną 

kwotę jak Krzemieniewo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że po raz kolejny trzeba uzasadnić, dlaczego podjęliśmy taką a nie inną decyzję.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Zaznaczył, że przy formule zaproponowanej przez Wysoką Radę, mamy dotowanie do pobytu 

każdego dziecka w żłobku. Według aktualnych kosztów utrzymania naszych żłobków, przy 

przyjętej formule, Samorząd będzie ponosił miesięczny wydatek w wysokości około 12.800 zł 

miesięcznie. Rocznie budżet Gminy przeznaczy na ten cel ponad 153.000 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zaproponował, aby Przewodniczący Komisji sprawdził, czy nikt z Radnych nie zmienił zdania 

w tej kwestii. Poprosił kierownictwo Urzędu oraz Pana Mecenasa o pomoc w opracowaniu 

odpowiedzi na pismo skierowane przez Radę Rodziców żłobka w Kąkolewie. Następnie 

przedstawił przykładowy projekt pisma: 
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Rada Miejska Gminy Osieczna podtrzymuje swoje zdanie, że decyzja o utworzeniu żłobków                    

w Osiecznej i Kąkolewie, podjęta ponad dwa lata temu, był zasadna i bardzo potrzebna.                            

W dzisiejszych czasach oferta, którą tworzy samorząd dla swoich mieszkańców, powinna 

zawierać również możliwość przebywania dzieci w żłobku. Żłobki w naszej Gminie powstały 

dzięki rządowemu i unijnemu programowi finansowania, który pozwalał zbudować żłobki i 

finansować ich utrzymanie przez dwa lata. Od początku wiadomo było, że po zakończeniu 

zewnętrznego dofinansowania, zacznie się czas, w którym koszty będą ponosić rodzice. 

Przewidywano również dofinansowanie z budżetu Gminy. Kilka tygodni temu Rada Miejska 

Gminy Osieczna zdecydowała, że będzie dopłacać kwotę w wysokości 500-600 zł do kosztów 

pobytu każdego dziecka. Rocznie dopłata Samorządu do obu żłobków wyniesie około                  

200.000 zł. Szczegółowe wyliczenie kosztów utrzymania żłobków, za pierwsze półrocze                    

2022 r. dołączamy do pisma. Taka deklaracja Rady Miejskiej oznacza, że koszt, który zostaje 

po stronie rodziców wynosi 1.000 zł. Istotnym dla radnych pozostaje fakt, ze powszechnie 

wiadomo, ze rodzice maja prawo do skorzystania z jednej z dwóch form pomocy rządowej                     

w dofinansowaniu kosztów pobytu dziecka w żłobku. Rodzinny Kapitał Opiekuńczy albo 

„dodatek żłobkowy” to programy, które pomniejszają udział rodziców w kosztach o kwotę                

400-500 zł miesięcznie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Stwierdził, że jak byłby jeden żłobek koszty utrzymania byłyby niższe, ponieważ byłby jeden 

budynek.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Zwrócił uwagę na to, że nie do końca to się broni, byłaby wtedy większa powierzchnia, którą 

trzeba byłoby ogrzać.  

Następnie Pan Burmistrz odniósł się do kwestii opłaty za wyżywienie, którą też przytaczają 

autorzy pisma. W podjętej uchwale jest zapis o maksymalnej stawce za wyżywienie. Jeżeli 

koszt okaże się niższy rodzice zapłacą mniej, a jeżeli będzie wyższy to różnice poniesie 

Samorząd. Zarys odpowiedzi na pismo przedstawił Pan Przewodniczący, dodał, że w najbliższy 

poniedziałek razem z Panem Mecenasem służy pomocą w redagowaniu tej odpowiedzi.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poddał pod głosowanie Radnych obecnych na posiedzeniu Komisji stanowisko, w którym 

podtrzymuje się ustaloną wysokość opłaty za pobyt dziecka w żłobku wyrażoną w uchwale                   

nr XLI.296.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 czerwca 2022 r. 

Wyniki głosowania: 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych  

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Wszyscy obecni zagłosowali „za”. Przewodniczący Komisji powiedział, że stawka określona 

w uchwale nr XLI.296.2022 z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za pobyt i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku prowadzonym 

przez Gminę Osieczna została podtrzymana. Wypracowane dzisiaj stanowisko posłuży, jako 

podwalina do udzielenia odpowiedzi na pismo Rady Rodziców.   

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zaprosił do dyskusji. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zapytał, czy w Gminie można składać wnioski o dodatek węglowy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
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Odpowiedział, że na razie nie ma regulacji prawnych. Jak się przepisy pojawią będziemy 

wnioski przyjmować i je realizować. Finansowane będzie to z budżetu państwa.    

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zapytał, co spowodowało decyzję o sprzedaży boiska w Ziemnicach. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że działka, na której było boisko sportowe w Ziemnicach od kilku lat jest działką 

niezagospodarowaną stąd zastanawialiśmy się w gronie kierownictwa co z tym terenem zrobić                                

i pojawiła się koncepcja, aby z tej działki wydzielić teren leśny, a pozostałą część podzielić na 

działki budowlane i przedstawić ofertę tym którzy chcieliby to kupić.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że rozumie to tak, że powodem jest to, że w ostatnich latach, kiedy mieliśmy 

epidemię COVID, nie odbywały się tam żadne imprezy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Zapytał, jakie imprezy sportowe odbywały się tam przed epidemią.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zapytał, czy boisko sportowe służy tylko do tego żeby odbywały się tam imprezy sportowe, 

czy też po to, aby dzieci w wolnym czasie mogły sobie pograć np. w piłkę. Powiedział, że to 

jest jedyne takie miejsce w Ziemnicach, jest to boisko sportowe dla dzieci i tak powinno 

pozostać. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział Przewodniczącemu, że ma prawo tak to oceniać. Jednak warto zastanowić się, 

od którego roku to boisko nie spełnia swojej pierwotnej funkcji, od którego roku nie istnieje 

drużyna piłkarska, która nazywała się Tęcza-Ziemnice – Pan Radny na pewno zna odpowiedź. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Odpowiedział, że dokładnej daty nie pamięta. Pewnie około 7 lat. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że daleko więcej.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że boisko powstało zanim powstał Klub Sportowy. Dodał, że mieszkańcy się do 

tego przyczynili. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odparł, że najwięcej wkładu poniosła Gmina.  

Wspomniał, że powstaje boisko sportowe za świetlicą wiejską. Zapytał, kto potwierdzi to,                               

że na tym dużym boisku (działka powyżej 1 ha) odbywają się najróżniejsze gry i zabawy. 

Powiedział, że czasem przejeżdża przez Ziemnice i nie widział tam tego typu zajęć. Na gruncie 

gminnym za świetlicą obok placu zabaw będzie mniejsze boisko z ofertą, o jakiej Pan Radny 

wspomniał, bo ta duża działka w granicach 1 ha spełnia funkcję łąki.  

Nie ma tam nawet ogrodzenia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że trudno, aby dzieci grały w wysokiej trawie, podczas zebrania wiejskiego 

przekazano informację, że infrastruktura została zdemontowana najprawdopodobniej przez                

Klub Sportowy Tęcza-Osa Osieczna i będzie zamontowana w Osiecznej. Są informację,                   

że to jest ich własność. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
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Powiedział, że nie ma takiej wiedzy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Przyznał, że za świetlicą jest teren obsiany trawą chyba przez Radę Sołecką, ale trudno nazwać 

to boiskiem. Poprosił, aby wstrzymać procedurę sprzedaży dotychczasowego boiska 

sportowego. Powiedział, że jest lista z podpisami mieszkańców, którzy sprzeciwiają się tej 

sprzedaży, to około 200 osób. W Ziemnicach jest wiele innych działek, które można zaoferować 

do sprzedaży. Poinformował, że w ostatnim czasie na boisku mieszkańcy skosili trawę                                 

i deklarują chęć dbania o ten trawnik, tak aby był on dostępny dla dzieci. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że jeżeli do właścicielstwa boiska przyznaje się Tęcza-Osa Osieczna to chyba 

nie ma problemu z utrzymaniem nawierzchni. 

Powiedział, że pojawia się pewien dysonans pomiędzy stanowiskiem Pana Radnego i pewnej 

grupy mieszkańców a demokratycznie wybraną Radą Sołecką z Panią Sołtys na czele,                               

bo działania, które podjęto na działce za świetlicą miały się przyczynić do formy rozrywki dla 

dzieci i młodzieży. Burmistrz nawiązał do tego, że kiedyś przy parkingu wieży widokowej 

„Jagoda” również było boisko sportowe dla mieszkańców Łoniewa, obecnie to miejsce to las, 

jest tam dość duży samosiew drzewny, między innymi też stąd ta koncepcja. Ze sprzedaży 

działki w Ziemnicach można pozyskać fundusze dla naszego Samorządu.     

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że większość mieszkańców wyraża sprzeciw wobec koncepcji sprzedaży tego 

terenu. Na zebraniu wiejskim nikt z Rady Sołeckiej nie umiał się wypowiedzieć.                                 

Twierdzą, że oficjalnie nic nie wiedzą w tej sprawie.  

Sprecyzował podaną wcześniej informację, że Pan Stężycki członek zarządu Tęczy-Osa 

Osieczna stwierdził, że Klub za swoje klubowe pieniądze wykupił Tęcze-Ziemnice                                        

i infrastrukturę zabrali do miejsca gdzie te kluby się połączyły. Z boiska nie korzystają.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Poparł Radnego Skrzypka, aby nie sprzedawać terenu boiska sportowego w Ziemnicach. 

Przyrównał je do boiska w Świerczynie, gdzie też nie odbywają się żadne imprezy sportowe.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Przypomniał, że w ciągu ostatnich kilkunastu lat w Ziemnicach powstał dobrze wyposażony 

plac zabaw, powstaje teren rekreacyjny i to miejscowość podjęła tę decyzję jest to realizowane 

z funduszu sołeckiego. Chcemy sprzedać teren, który był kiedyś boiskiem i prawdę mówi Rada 

Sołecka rok temu nie mieli takiej wiedzy.  

Burmistrz dodał, że jak np. za 5 lat teren ten będzie zarośnięty porozmawiamy, czy decyzja 

była słuszna. Przed epidemią COVID nie było zainteresowania młodzieży tą ofertą mamy 

zupełnie nowe czasy, priorytety się zmieniają. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zaproponował, aby zostawić to boisko w takim stanie jak jest. Wieś będzie dbać o utrzymanie. 

Nie żądamy tego, aby montować tam nową infrastrukturę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gmin Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Powiedział, że przysłuchuje się rozmową, temu, że jest pewien dysonans między stanowiskiem 

Rady Sołeckiej i tym co mówi Pan Radny w imieniu określonych mieszkańców. Jeżeli byłaby 

powszechna wola, aby to boisko utrzymać, to pewnie nie powstałaby ta koncepcja.  

Zdaniem Przewodniczącego Wieś powinna się porozumieć.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że mamy trzy duże ośrodki, nie dlatego, że są uprzywilejowane. Przy działaniach 

nie pomijamy liczby mieszkańców, te rozwiązania nie mogą być wszędzie identyczne.     
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gmin Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że chce wierzyć w to, że gdyby do Pana Burmistrza przyszła Rada Sołecka                               

z Ziemnic z informacją, że chcą utrzymać to boisko to Pan Burmistrz rozważyłby zmianę 

decyzji. Pomysł pewnie zrodził się dlatego, że nie wiadomo do końca co z tym gruntem zrobić. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Potwierdził.  

Powiedział, że był okres, kiedy to boisko było, boiskiem zapasowym Tęczy-Osy - dla ligi 

juniorskiej i wtedy było utrzymane w dobrym stanie. Później nastąpił okres, który teraz mamy                         

i Pan Radny przez cały ten okres przechodził obok tego obojętnie.   

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poprosił, aby nie robić mu wyrzutów. Informował o braku porozumienia z Panią Sołtys.  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Powiedział, że proces sprzedaży boiska i przygotowania nowego terenu rekreacyjnego jest 

długotrwały, to są zebrania, to jest fundusz sołecki. Są to środki publiczne, które wieś 

przeznaczała na powstanie nowego boiska, jako mieszkańcy Ziemnic zdecydowaliście, na co 

przeznaczyć środki z funduszu sołeckiego. Oferta, którą przygotowała Rada Sołecka wraz                         

z mieszkańcami wynika z zapotrzebowania i tego, że oferta ma być scentralizowana w jednym 

miejscu. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zapytał Pana Burmistrza, czy proponuje, aby teren po boisku podzielić na działki budowlane, 

czy po prostu działki. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że działki. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Powiedział, że koncepcja się zmieniła, bo jeśli dobrze pamięta na którejś z komisji Pan 

Burmistrz mówił, że w gminie jest wystarczająca ilość działek.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że w kwestii tego ile działek mamy w obrocie nic się nie zmieniło. Mamy teren 

gminny, który możemy podzielić i zaoferować obok tych kilkuset działek. Zapytał Pana 

Radnego Przemysława Skowronka, czy uważa, że prywatny inwestor i samorząd, który dbać 

musi o fundusze całej społeczności mieszkańców to ten sam mianownik. Jeżeli dojdzie do 

sprzedaży to Gmina Osieczna osiągnie fundusze ze sprzedaży, nie prywatny inwestor.    

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Wspomniał, że Pan Burmistrz mówił o tym, że jak się sprzedaje działki budowlane to trzeba 

zapewnić infrastrukturę. Burmistrz zapewniał, że najpierw zapewnimy pełną infrastrukturę na 

działkach, które już są w ofercie, a potem będziemy dzielić nowe.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Oczywiście koszty infrastruktury do tych kilkuset działek w planach miejscowych poniesie 

Samorząd.  

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Zapytała Pana Przewodniczącego Komisji, czy w Ziemnicach młodzież chcę utrzymania 

boiska, czy mieszkańcy, kogo to zamysł.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Odpowiedział, że odbyło się zebranie, na którym byli dorośli, którzy złożyli tę prośbę.  

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Powiedziała, że w Popowie powstało boisko i stoi puste, tylko sporadycznie w wakacje paru 

chłopców gra w piłkę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gmin Osieczna Pan Roman Lewicki:  
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Powiedział, że ważna jest wola społeczności Ziemnic. Sytuacja finansowa Samorządu jest na 

tyle dobra, że nie potrzeba dodatkowych pieniędzy ze sprzedaży tej działki i odroczyłby                             

w czasie decyzję o sprzedaży.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że gdyby na boisku tętniło życie nie byłoby tej koncepcji. 

Na zakończenie Pan Burmistrz przekazał informację, że Gmina z Programu Inwestycji 

Strategicznych otrzymała dotację w wysokości 2.646.000 zł na budowę sieci kanalizacji 

sanitarnej z lokalną oczyszczalnią dla miejscowości Drzeczkowo. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zapytał o dzisiejszy przetarg na sprzedaż budynku po byłym przedszkolu Kątach. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Odpowiedział, że pojawił się jeden potencjalny nabywca, który kwotę wywoławczą 

podwyższył o 1%. Jak podpisze protokół okaże się czy podejmuje się kupna. Proces nadal trwa. 

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

     Protokołowała      Przewodniczący  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

    Marta Skorupka 

 

Robert Skrzypek 

 


